
 

 Referat fra styremøte 

    Mandag 18.september 

 

Sted: Kristiansand domkirke (Mariannes kontor)  
Tid: Mandag 18.september 2023 kl 16:30       
 

Til stede:  

Siren Ringøen, Marianne S Misje, Vidar Hartveit, Maren Skaar Wilford, Tor Aurebekk, 

Elisabeth Kielland 

Forfall: Bente E. Holmen, Lene Rosendahl 
 

Sak 29/23 Godkjenning av innkalling og referat 
Godkjent 
 

Sak 30/23 Øvelseshelg i september. 
Reisekomiteen har kontroll. Det mangler ennå noen innbetalinger, Vidar sender ut en 
påminnelse i dag. Vi bruker sort antrekk når vi deltar på gudstjenesten i Feda kirke 
søndag ettermiddag. Det er en familiegudstjeneste.  
 

Sak 31/23  Elias-oppføringen. 
Forslag til flyer/plakat ble vurdert. Den er fin, det er bare ønske om noen små endringer. 
Marianne gir tilbakemelding angående dette.  
Eksakte tidspunkter for prøver i forkant av konsertene kommer snart.  
Videre planlegging og organisering tas opp på neste styremøte.  
Klokkeslett for konserten på mandag er feil, det skal være kl 19. Rettelse gjøres via 
Ticketmaster, og Bente Elisabeth tar hånd om dette. 
Styret ønsker at hvert kormedlem skaffer 5 publikummere hver. Det trykkes opp 1000 
flyers og 70 plakater. Trykkes av Aptum.  
 

Sak 32/23  Korkapper. Informere koret om prosessen.  
Siren informerer om videre saksgang i øvelseshelga, og hun snakker med medlemmer 
om argumenter for og imot innkjøp av kapper. Saken kan ikke tas opp før tidligst våren 
2024 grunnet høstens konserter.  
 

Sak 33/23 Evaluering av servering i pausen 
Dette fungerer bra, det skaper god stemning i pausene. Vi fortsetter med ordningen.  
 

Sak 34/23  Eventuelt  
Det er ønskelig å delta på f.eks. en Evensong i Oddernes kirke våren -24 i forbindelse 
med at Ian Richards skal gå av med pensjon. 
 

Svein Thoresen har blitt kontaktet av kontaktperson for et kor i Münster. De er interessert 
i et samarbeid. Vi trenger en mer konkret forespørsel ang omfang, tidspunkt, hvilket 
musikalsk verk etc.  
 
Det er igjen planlagt et lysshow på domkirkeveggen i forbindelse med Kvadraturens 
førjulsmarkering. Det skal vises bilde av domkirkas orgel på kirkeveggen, og et utdrag av 
Hallelujakoret skal spilles av samtidig.  Spørsmålet er om Domkoret kan bidra ved 
innspilling av dette.  Det som presenteres må være av god kvalitet, og innspillingen vil bli 
tidkrevende. Dette må vurderes nøye – og sees i forhold til de to andre store prosjektene 
dette semesteret.   

 
Neste styremøte: Mandag 16.okt kl 1630 på Mariannes kontor. 
 
Elisabeth Kielland, referent 


